
do przygotowania

udzielenie zamówienia

Protokół Nr 332

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 20 grudnia 2023r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1300• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec,

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik

oraz:

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

l. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok,

c) ustalenia wykazu wydatków Powiatu, które nie wygasają z upływem

roku budżetowego 2023.

3. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawach:

a) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok,

b) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Pomocy na

2023 rok,

c) zmiany Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Centrum

Pomocy Rodzinie w Końskich,

d) powołania Komisji Przetargowej

i przeprowadzenia postępowania o
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publicznego w trybie podstawowym, którego przedmiotem jest:

Świadczenie usług pocztowych w obrocie krajowym i zagranicznym

na rzecz Starostwa Powiatowego w Końskich,

e) zatwierdzenia dokumentacji przetargowej, dotyczącej postępowania

o udzielenie zamówienia publicznego, prowadzonego w trybie

podstawowym, którego przedmiotem jest: Świadczenie usług

pocztowych w obrocie krajowym i zagranicznym na rzecz Starostwa

Powiatowego w Końskich.

4. Sprawy różne.

5. Zakończenie obrad.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi bądź

propozycje do porządku obrad dzisiejszego posiedzenia.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Ad.2

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła dwa projekty

uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok.

Oznajmiła, że planowane zmiany w WPF polegają na:

./ zwiększeniu planowanych nakładów w roku 2024 na budowę strażnicy

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Końskich o kwotę

9000000 zł,

./ przesunięciu planowanych nakładów na lata następne na przebudowę

budynku biurowego Starostwa w kwocie 130000 zł,

./ wycofaniu planowanych nakładów na siedem przedsięwzięć majątkowych

t.j. zadań polegających na wykonaniu przebudowy przejść dla pieszych w

związku z tym, że kwoty uzyskane po przetargach znacznie przekraczały

zabezpieczone na ten cel środki finansowe.

Omówiła planowane zmiany dochodów i wydatków budżetu dotyczące:
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../ środków otrzymanych z państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy

Państwowe z przeznaczeniem na remonty dróg powiatowych w łącznej

kwocie 162 480 zł, w tym na remont drogi powiatowej Nr 0412T

Radoszyce do drogi Nr 0393T oraz na remont drogi powiatowej Nr 044T

Odrowąż - Gosań,

../ dochodów zrealizowanych przez Starostwo Powiatowe w kwocie

330926 zł,

../ przebudowy hydrantów w budynku Starostwa - kwota 130 000 zł,

../ zakupu usług przez Starostwo Powiatowe w kwocie 7 780 zł,

../ odpisu na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych w kwocie 7 531 zł,

../ zakupu materiałów i wyposażenia na potrzeby Wielofunkcyjnej Placówki

Pomocy Dziecku i Rodzinie w Stąporkowie z tytułu otrzymanej darowizny

w kwocie 3 000 zł.

Poinformowała, że w wyniku wprowadzonych zmian zmniejszeniu ulegnie

deficyt budżetu, który wyniesie 14 794 734. Omówiła źródła finansowania

deficytu.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu

w przedmiotowych sprawach i przekazał je organowi stanowiącemu.

c) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczprzedstawiłaprojekt uchwały

Rady Powiatu w sprawie ustalenia wykazu wydatków Powiatu, które nie

wygasają z upływem roku budżetowego 2023. Oznajmiła, że projekt

uchwały dotyczy dwóch zadań drogowych tj.:

../ rozbudowy drogi powiatowej Nr 1489T Smyków - Adamów 

w tym przypadku przedłużające się procedury administracyjne

spowodowały opóźnienie w procedurze związanej z uzyskaniem

decyzji koniecznych do złożenia wniosku o decyzję o zezwoleniu

na realizację inwestycji drogowej ,

../ rozbudowy drogi powiatowej Nr 1482T Końskie - Wąsosz 

Czarna - w tym przypadku opóźnienie w realizacji przedmiotu

umowy zostało spowodowane złożeniem przez wykonawcę
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nieprawidłowego wniosku o decyzję o zezwolenie na realizację

inwestycji drogowej.

W obu przypadkach, biorąc pod uwagę czas niezbędny na wykonanie

przedmiotu umowy, dokonanie odbioru prac oraz zapłatę za wykonane

usługi ostateczny termin realizacji proponuje się określić na 30 czerwca

2024 roku.

Ponadto poinformowała Zarząd, że prawdopodobnie nie uda się tym

roku dokonać zakupu busa przystosowanego do przewozu osób

niepełnosprawnych w Specjalnym Ośrodku Szkolno - Wychowawczym

w Baryczy i w związku z tym trzeba będzie unieważnić ogłoszone

postępowanie przetargowe.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było .

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Zarząd wystąpił do Przewodniczącego Rady Powiatu z wnioskiem

o rozszerzenie porządku obrad sesji przewidzianej na 28 grudnia b.r.

o opiniowane na dzisiejszym posiedzeniu projekty uchwał.

Ad. 3

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła dwa projekty

uchwał Zarządu w sprawach:

a) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok,

b) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Pomocy na 2023 rok.

Omówiła proponowane zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu.

Stwierdziła, że dotyczą środków Funduszu Pomocy w kwocie 12 969 zł i środki

te zostały uwzględnione również w projekcie uchwały w sprawie zmian w planie

finansowym dochodów Funduszu Pomocy przedłożonym na dzisiejszym

posiedzeniu. Omówiła przesunięcia planowanych kwot wydatków pomiędzy

paragrafami klasyfikacji budżetowej, zgodnie z wnioskami kierowników

jednostek organizacyjnych powiatu i załącznikami do uchwały.
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Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 204/2023 oraz Nr 205/202

w przedmiotowych sprawach.

c) Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani

Urszula Przygodzka przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie

zmiany regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy

Rodzinie w Końskich. Oznajmiła, że proponowane zmiany polegają na:

./ aktualizacji zadań Zespołu Organizacyjno - Finansowego,

./ wydzieleniu samodzielnego stanowiska pracy - Głównej Księgowej,

./ wprowadzeniu stanowiska Kierownik - Główny Administrator do

Zespołu Organizacyjno - Finansowego.

Stwierdziła, że zmiany zostały przygotowane w związku z dużą ilością

dodatkowych zadań w zakresie pomocy społecznej i ich wprowadzenie zwiększy

nadzór oraz czytelność przyporządkowania zadań do poszczególnych stanowisk.

Podkreśliła, że nie zwiększy się liczba etatów.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał, czy obecnie w Zespole

Organizacyjno - Finansowym występuje stanowisko Kierownik i czy

w propozycji Pani Dyrektor stanowisko Kierownika połączone jest z Głównym

Administratorem?

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani

Urszula Przygodzka potwierdziła.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał, jak obecnie w schemacie

organizacyjnym umocowana jest Główna Księgowa oraz gdzie

w przygotowanym dokumencie uwzględniono obsługę prawną PCPR?

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani

Urszula Przygodzka odpowiedziała, że obecnie Księgowa jest Kierownikiem

Zespołu Organizacyjno Finansowego. W kwestii obsługi prawnej
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poinformowała, że stanowisko Radcy Prawnego me widnieje w schemacie

organizacyjnym ponieważ będzie to osoba zatrudniona na podstawie umowy

zlecenia, natomiast zadanie dotyczące obsługi prawnej PCPRznajduje się w treści

regulaminu organizacyjnego.

Innych uwag nie było.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec poddał projekt uchwały pod

głosowanie. Przy dwóch głosach "za" i jednym "wstrzymującym się" Zarząd

podjął uchwałę Nr 206/2023 w sprawie zmiany regulaminu Organizacyjnego

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich. Członek Zarządu - Pan

Jarosław Staciwa wstrzymał się od głosu .

Naczelnik Wydz. Inwestycji , Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła dwa projekty uchwał Zarządu w sprawach:

d) powołania Komisj i Przetargowej do przygotowania i przeprowadzenia

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie

podstawowym, którego przedmiotem jest: Świadczenie usług pocztowych

w obrocie krajowym i zagranicznym na rzecz Starostwa Powiatowego

w Końskich,

e) zatwierdzenia dokumentacji przetargowej, dotyczącej postępowania

o udzielenie zamówienia publicznego, prowadzonego w trybie

podstawowym, którego przedmiotem jest: Świadczenie usług pocztowych

w obrocie krajowym i zagranicznym na rzecz Starostwa Powiatowego

w Końskich.

Oznajmiła, że kończy się umowa na zakup usług pocztowych i w związku

z tym konieczne jest ogłoszenie postępowania o udzielenie zamówienia

publicznego. Zaproponowała skład Komisji Przetargowej w osobach:

1) Barbara Panek - Przewodniczący Komisji Przetargowej,

2) Mariola Gałka - Sekretarz Komisji Przetargowej,

3) Agnieszka Gwardecka - Członek Komisji Przetargowej ,

4) Mariusz Gonera - Członek Komisji Przetargowej,

5) Aleksandra Przybylska - Członek Komisji Przetargowej.
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Poinformowała, że ustawodawca w takim przypadku dopuszcza kryterium

oceny ofert - 100% ceny. Dodała, że jeżeli Zarząd na dzisiejszym posiedzeniu

podejmie uchwały to można będzie w dniu 5 stycznia 2024 roku dokonać otwarcia

ofert.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 207/2023 oraz Nr 208/2023

w przedmiotowych sprawach.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1335 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka
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Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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